
Voorzitter, 
 
Als nieuw lid van de Provinciale Staten houd ik vandaag mijn maiden 
speech. Een speech waarin je wat over jezelf verteld en het onderwerp wat 
ter bespreking ligt. Mijn fractievoorzitter de heer Hoogendam gaf mij de tip 
om niet te beginnen bij het punt toen ik nog een gedachte was in het hoofd 
van mijn ouders. Dus dat zal ik ook niet doen. Ik heb ook niet de behoefte 
om minutenlang over mijzelf te vertellen, dus ik zal het kort houden en 
daarna overgaan op het onderwerp wat voor ligt, de afronding van beter 
bereikbaar Gouwe.  
 
Ik kom van een lange lijn van socialisten en vakbondsbestuurders voorzitter. 
Vanuit huis heb ik dan ook altijd meegekregen dat het niet uit moet maken 
waar je wieg staat voor de kansen die je krijgt in het leven, maar dat dit 
helaas in deze samenleving wel het geval is. Tegen dit onrecht moet ten 
allen tijden gestreden worden in woord en daad samen met de mensen 
waar je het voor doet.  
 
Als socialist en SP’er geloof ik dan ook in de principes van 
gelijkwaardigheid, menswaardigheid en solidariteit, waarbij de focus ligt op 
het opkomen voor de werkende klasse. Dat is iedereen die zijn loon verkrijgt 
uit werk of een uitkering. Daarnaast kom ik als lesbische vrouw op voor de 
lhbtqai+ gemeenschap. Jazeker, het hele alfabet. En ik ben een groot 
natuur- en dierenliefhebber. Vorige week ben ik een geregistreerd 
partnerschap aangegaan met mijn vrouw Sarah, het huwelijk volgt later nog, 
en ik ga over anderhalve week verhuizen naar Nieuwerkerk aan den IJssel. Ik 
denk dat, dat de highlights wel zijn. 
 
Maar genoeg over mij voorzitter, want we hebben genoeg werk te verzetten 
met elkaar vandaag. We bespreken vandaag de afronding van het BBG 
oftewel Beter Bereikbaar Gouwe. Een jarenlang proces waarbij nog steeds 
niet alle problemen zijn opgelost, want voor Boskoop en Hazerswoude 
moet er nog veel gebeuren. Het is dan ook belangrijk dat we wel iets doen 
voor deze mensen als het aan de SP ligt. Om in ieder geval de inwoners uit 
Boskoop en Waddinxveen duidelijkheid te geven wat betreft de komst van 
een tweede oeververbinding. Dat deze er komt is van regionaal belang en 
wij dienen samen met de D66 dan ook een motie in waarin wij oproepen om 
als Provincie het voortouw te nemen en met een definitieve ja of nee te 



komen op de vraag of er een tweede oeververbinding komt voor het einde 
van dit jaar. GS kan en moet zichzelf niet langer verschuilen en de zwarte 
piet niet naar de gemeenten spelen. Daarvoor is het belang te groot. Nu is 
het namelijk zo dat als je rond de spits van punt A naar punt B wil in dit 
gebied je er in de praktijk twee tot drie keer zo lang over doet. Een ritje van 
bijvoorbeeld Alphen naar Boskoop over de Zijde of andersom doe je 
gemiddeld een halfuur tot driekwartier langer over kan ik u uit ervaring 
vertellen. En zo kan ik nog wel een paar voorbeeldroutes noemen in dit 
gebied waarbij het resultaat hetzelfde is. De veelheid aan verkeer zorgt ook 
voor gezondheidsproblemen én de verkeersveiligheid komt in het gedrang. 
De BBG lost dit niet in zijn geheel op, want er worden halfslachtige kleine 
maatregelen genomen en zijn er eerder al besluiten genomen om wegen 
aan te leggen, zoals de verlengde Bentwoudlaan, die alleen maar een 
aanzuigende werking hebben. Op die manier komen we niet op voor de 
belangen van alle inwoners uit dit gebied. 
 
Wij willen om die reden dat GS zich eens en voor altijd uitspreekt over een 
tweede oeververbinding bij Boskoop, zodat er duidelijkheid is voor de 
inwoners en zij niet meer aan het lijntje gehouden worden. De bruggen bij 
Waddinxveen en Boskoop zijn namelijk zo goed als op het einde van hun 
levensduur. Daarnaast blijven wij benadrukken dat er een oplossing voor 
een onderdoorgang bij Hazerswoude Dorp moet komen. De voorgestelde 
maatregelen verscheuren namelijk letterlijk en figuurlijk het dorp. 
 
Voorzitter ik zal even het dictum voorlezen van de motie die ik zojuist 
noemde ter indiening  
 
[DICTUM MOTIE; VERZOEK COLLEGE] 
 
Daar wil ik het voor nu bij laten voorzitter. 


